
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2021:2	
Tid:	17	februari	2021	kl.	18:30	–	20:00,	Plats:		Digitalt	möte	
	
Närvarande:	

Frank Larsgård (Ordförande – 1) X	
Emma Pärsson (Sekreterare – 1) X	
Monika Windling (Vice ordförande – 1) X	
Fredrik Degerman (Kassör – 1) X	
Björn Kärnebro (Ledamot – 2) 	
Stina Lundström (Ledamot – 2) X	
Camilla Nordin (Ledamot – 2) X	
Olov Wallström (Ledamot – 2) 	
Andreas Karlsson (Ledamot – 1) X	
Johan Granstrand (Ledamot – 1) 	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	väljs	till	justerare	för	protokollet.	

4. Godkännande	av	dagordning	
Ok.	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	–	Inlämnad	till	revisorn	för	genomgång	och	revision.	LOK	inlämnad	

till	Riksidrottsförbundet	och	kommunen.	
b. Material	‐	En	första	beställning	av	komplettering	av	bollar	och	matchtröjor	

mm	har	skickats	för	ett	antal	veckor	sedan.	
c. VFF	–	

	
6. Senaste	mötesprotokoll?	
Ingen	kommentar,	ok	att	lägga	till	handlingarna.	

	
7. Mötesfrågor	

a. Årsmöte	–	Valberedningen	(Olov	W)	har	kontaktats	och	kommer	ta	stöd	av	
Lars	Hedlund.	Verksamhetsberättelse	och	verksamhetsplan	på	gång.	Budget	
kommer	göras	när	årsredovisningen	är	klar.	Kallelse	och	underlag	bör	då	
kunna	skickas	ut	senast	1	mars.	

b. Ledarträff	–	Avvaktar	enligt	beslut	vid	föregående	möte	till	våren.	
c. Samarbetet	–	Ledare	för	Pojkar	‐08	Stämningsgården	och	Pojkar	‐07	Myckle,	

samt	representanter	från	respektive	styrelse,	har	i	dagarna	haft	möte	och	
pratat	ihop	sig	inför	kommande	säsong.	De	har	diskuterat	möjliga	lösningar	
för	träningar	och	matchspel	och	beslutat	att	övergång	sker	från	
Stämningsgården	till	Myckle.		
Flickor	‐07	kommer	stanna	kvar	ett	år	till	i	Stämningsgården	och	samarbeta	
med	Flickor	‐08	vid	behov.	Fortsatt	samarbete	kommer	även	ske	med	Medle	
och	Myckle	för	att	bygga	för	kommande	övergång	till	11‐manna.		

d. Lagen	‐	Genomgång	av	översikt	av	lagen	inför	säsongen	2021,	uppgifter	
inkomna	från	förfrågan	bland	ledare.	Det	kan	konstateras	att	det	kvarstår	
osäkerhet	kring	underlag	för	Flickor	‐09	som	flaggat	för	eventuellt	behov	av	



samarbete,	samt	Pojkar	‐13	som	nu	kommer	börja	spela	5v5.	En	lösning	kan	
vara	att	spela	MIX	‐13.	Frank	kontaktar	ledare	för	F‐09	och	Fredrik	
kontaktar	P‐13	för	att	de	tips	kring	möjliga	lösningar	eller	samarbeten	inför	
kommande	säsong.	
	

8. Övriga	frågor	
Träningstider	‐	Få	träningstider	för	inomhusträning	har	inkommit	i	vinter,	vilket	
upplevs	konstigt.	Det	har	nu	tillkommit	fler	lag	som	anmält	intresse	för	
vinterträning,	vilket	medför	brist	på	tider.	Antalet	tilldelade	tider	har	tidigare	år	
varit	fler	och	bygger	(vad	vi	vet)	på	hur	många	lag	föreningen	har	i	seriespel.	
Förra	året	tilldelades	föreningen	ca	6‐8	tider/vecka,	jämfört	med	3	tider/vecka	i	
år.	Antalet	lag	inom	föreningen	har	inte	förändrats	nämnvärt.	Camilla	ansvarar	
för	att	ta	kontakt	med	bokningen	efterfråga	förklaring	till	reduceringen.	
Ängsvalla	‐	Kontakt	tas	med	markägaren	(Totto)	för	att	planera	för	eventuella	
åtgärder	till	våren,	samt	göra	en	kostnadsbedömning.	Fredrik	ansvarar.	
Då	de	yngsta	lagen	fortsatt	kommer	att	nyttja	Ängsvalla	kan	det	även	vara	läge	att	
köpa	in	två	extra	mål	till	planen.	Detta	blir	en	fråga	att	ta	upp	i	samband	med	
beslut	om	årets	budget.	
Postboxen	–	Fredrik	kämpar	vidare	med	att	försöka	avveckla	postboxen.	
	

9. Nästa	möte	
	
17	mars	2021	–	18:30‐20:00	
Kvarstår:	Inför	mötet	bör	alla	läsa	igenom	aktuella	föreningsdokument	för	ev	
justering	(Emma	skickar	ut	hänvisning).	OBS!	Redigerbara	versioner	skickas	ut	
för	enklare	hantering	av	förslag	till	justeringar.	
	
Årsplan:	jan/feb/mars/april/maj/juni/juli/aug/sept/okt	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 	 Justeras	
	
………………………………………….	 	 ………………………………………………..	
Emma	Rönnblom	Pärson	 	 	 Fredrik	Degerman	


